
 

Ledamotsinitiativ 
Att begränsa outnyttjad borgen 
 
När kommunens bolag till exempel Lekebergs kommunfastigheter får en beställning från 
kommunen, så händer det ibland att kommunen i sig behöver borga för de kostnader som 
bolaget behöver belåna för att upprätta byggandet.  
Till exempel gjordes detta inför att Lekebergskolan byggdes ut och om, och även när Hidinge 
skola byggdes ut.  
När man som politiker sitter på fullmäktige och fastställer borgen för dessa projekt så har i alla 
fall jag alltid antagit att borgensutrymmet handlar om just det projekt som ska byggas. Jag tänker 
att det är det som har vart andemeningen i beslutet. Att man går med på att borga för det behov 
man ser uppkommit där och då.  
Så har det nu visat sig inte fungera rent praktiskt, Borgensutrymmet kvarstår, och det skulle då 
kunna innebära att om man som politiker ställt sig bakom ett borgensutrymme för att en skola 
behöver byggas, så innebär detta att även andra byggnationer kan beställas inom samma 
borgensutrymme. 
 
Jag förslår därför att: 
Att fullmäktige fastställer borgen inför varje budgetår motsvarande de kommunägda bolagens 
dåvarande behov. 
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